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آیت الله جنتی در جلسه شورای نگهبان:

فرزندان جبهه جهانی مقاومت
 تا پیروزی نهائی ایستاده اند

دبیر شورای نگهبان گفت: تشــییع عظیم پیکر شهیدان سیدحسن نصرالله و 
سیدهاشم صفی الدین نشان داد که فرزندان جبهه جهانی مقاومت همچنان استوار 
بر عهد خود با قهرمانان مقاومت ایستاده اند تا پیروزی نهائی جبهه حق در برابر باطل 

را تحقق بخشند.
آیت الله احمد جنتی، دبیر شــورای نگهبان در ابتدای جلســه این شورا درخصوص تشییع 
پیکر شهیدان سیدحسن نصرالله و سیدهاشم صفی الدین اظهار داشت: تشییع عظیم و تاریخی 

پیکر های پاک مجاهدان فی سبیل الله حماسه ای ماندگار و ستودنی رقم زد.
وی افزود: این تشییع نشان داد که فرزندان جبهه جهانی مقاومت همچنان استوار بر عهد 
خود با قهرمانان مقاومت ایستاده اند تا پیروزی نهائی جبهه حق در برابر باطل را تحقق بخشند.
آیت الله جنتی خاطرنشان کرد: این حضور مؤمنانه و با صلابت، اراده و اقتدار مردم لبنان را 
به تصویر کشــید و نشان داد خون های پاک شهدای جبهه جهانی مقاومت که در امتداد خون 
شهدای کربلا بر زمین ریخته است، شجره طیبه ای را آبیاری کرده که ثمره اش شکست نهائی 

ظلم و استکبار جهانی است.
دبیر شورای نگهبان بیان داشت: آنان که با نقشه های مختلف به دنبال سنگ اندازی در راه 
برگزاری این مراسم بودند، درسی فراموش ناشدنی گرفتند تا بدانند وعده خداوند که می فرماید: 
»یرُِیــدُونَ أنَْ یطُْفِئُــوا نوُرَ الَلهّ بأَِفْوَاهِهِمْ وَیأَْبیَ الَلهّ إلَِّ أنَْ یتُِمَّ نـُـورَهُ وَلوَْ کَرِهَ الکَْافرُِونَ« وعده ای 
تخلف ناپذیر اســت. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، وی از دکتر طحان نظیف که 
به نمایندگی از اعضای شــورای نگهبان در این مراســم حضور یافته بود نیز تشکر کرد و ابراز 
امیدواری داشــت با تحقق عاجل وعده های الهی، به زودی شاهد آزادی قدس شریف از دست 

رژیم صهیونیستی جنایتکار باشیم.
ضرورت بهره گیری از آخرین روز های شعبان

آیت الله جنتی همچنین درخصوص فرارســیدن ماه رمضــان گفت: در روز های پایانی ماه 
شــعبان هستیم و به استقبال ضیافت الهی در ماه مبارک رمضان می رویم که لحظه لحظه آن 
دریچه هایی رو به عالم ملکوت است. از خداوند مهربان می خواهیم توفیق بهره مندی از فیوضات 

این ماه شریف را روزی ما گرداند. 
وی تاکید کرد: ایام پایانی ماه پربرکت شعبان فرصتی گرانقدر برای کسب آمادگی ورود به 
ماه رمضان است. مراجعه و درس آموزی از سیره نورانی معصومین و علمای بزرگ اسلام الگویی 
کارآمد برای بهره مندی کامل تر از این لحظه های پرمعنویت را در اختیار علاقه مندان قرار می دهد.

سرلشکر سلامی:

عملیات وعده های صادق فقط یک مثال بود
دشمنان هنوز ضربه اصلی را دریافت نکرده اند

اراک - خبرنگار کیهان:
فرمانده کل ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه دشمن درکی از قدرت 
واقعی ملت ایران ندارد، تصریح کرد: عملیات وعده های صادق فقط یک مثال بود و 
دشمنان هنوز ضربه اصلی را دریافت نکرده اند، اگر دشمنان عبرت نگیرند و شرارت ها 

را ادامه دهند آن وقت قدرت واقعی ایران را خواهند دید.
سردار سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی روز چهارشنبه 
در رزمایــش ۲۰ هزار نفری پیامبر اعظم)ص( اســتان مرکــزی در مصلی بیت المقدس اراک، 
اظهار کرد: دشمنان ما بزرگ و دارای ارتش های قدرتمند هستند اما ملت ایران با پشتیبانی از 
آرمان های انقلاب اسلامی و حضور در میدان آنها را در جهان حقیر و ناچیز معرفی کرده است.
وی ادامه داد: ملت ما با اقتدار ۴۶ سال با دشمنان قسم خورده نظام اسلامی مبارزه کرده و 
در برابر تهدیدات آنها سر خم نکرد و تمام قدرت های بزرگ جهان را ناکام و توطئه های آنها را 
خنثی کرد. فرمانده کل سپاه بیان کرد: آمریکا و اسرائیل با تمام کشورهای دنیا جنگیده اند و به 
هر کشور آسیبی وارد کرده اند اما ملت ما با هویت و اراده خود مقابل آنها ایستاد و توطئه های 
آنها را حنثی کرد. سرلشکر سلامی اظهار کرد: دشمنان ما ۴۶ سال به فکر فروپاشی نظام مقدس 
جمهوری اسلامی بودند و در این مسیر از هر ابزاری استفاده کردند اما نه تنها نتوانستند آسیبی 
به ما بزنند بلکه ۱۶ ماه تمام تجهیزات خود را برای اشــغال غزه به کار گرفتند و نتوانســتند به 
اهداف خود دست یابند. وی ادامه داد: اسرائیل و آمریکا در جریانات ۲ سال گذشته در منطقه، از 
اقتدار و اراده جبهه مقاومت شکست خوردند و مقامات صهیونیستی چندین مورد در رسانه های 

خود به این شکست اعتراف کرده ند.
فرمانده کل سپاه بیان کرد: شکوه غزه و حماسه مقابله با اسرائیل جنایتکار به این ربط پیدا 
می کند که آمریکا، کشورهای بزرگی را با قدرت ها و ارتش های بزرگ شکست داده  اما در جنگ 
با غزه قرآن، اسلام، ایمان و اراده ملتی آزاده مقابل آنها ایستاد و حتی یک بانوی غزه ای خم به 
ابروی خود نیاورد و بانوان شب ها با حجاب می خوابیدند که اگر شهید شدند حجاب داشته باشند.
سرلشکر ســلامی اظهار کرد: حماس با سلاح های معمولی و سبک مقابل اسرائیل مبارزه 
کرد و اگرچه آمریکا و اســرائیل خانه های آنها را ویران کردند اما آه و ناله قلب های شکســته 
باعث شکست اسرائیل و آمریکا شد و مقامات اسرائیل چندین بار به این مهم اعتراف کرده اند.

وی ادامه داد: مانور نظامی اســرائیل در روز تشییع پیکر مقدس شهید سید حسن نصرالله 
نیز شکست دیگری برای اسرائیل بود و حاضران در مراسم کوچک ترین ترسی به دل راه ندادند.
فرمانده کل سپاه افزود: اسرائیل رویای نابودی حماس و حزب الله را در سر می پروراند و قصد 
نابودی نهضت اسلامی را داشت اما حتی نتوانست بر انصارالله پیروز شود و با شکست میدان را 
ترک کرد. سرلشکر سلامی لبنان، حزب الله، حماس و در مجموع نهضت اسلامی را زنده و قوی 
توصیف کرد و گفت: ایران اسلامی امروز مستقل تر و قدرتمندتر از گذشته روی آرمان های خود 

ایستاده است و منبع اقتدار ما با هیچ توطئه و نقشه شومی فرو نمی ریزد.
فرمانده کل سپاه با اشاره به اینکه ملت ایران در برابر دشمنان خود پیروز میدان بوده است، 
گفت: دشمنان ما اگرچه به تعبیر خود بزرگ و قدرتمند هستند اما در ۴۶ سال گذشته در برابر 
اراده ملت ایران هیچ حرفی برای گفتن نداشته اند. وی به راهپیمایی ۲۲ بهمن امسال اشاره کرد 
و بیان کرد: دشمنان آرزو می کنند که ملت ایران در این صحنه ها و میدان های حساس حاضر 
نشوند و خیابان ها را خالی بگذارند اما ملت ایران این توطئه ها را می داند و بهنگام خنثی می کند.

فرمانده کل ســپاه با بیان اینکه دشمن درکی از قدرت واقعی ملت ایران ندارد، بیان کرد: 
عملیات وعده های صادق فقط یک مثال بود و دشــمنان هنوز ضربه اصلی را دریافت نکرده اند، 
اگر دشمنان عبرت نگیرند و شرارت ها را ادامه دهند آن وقت قدرت واقعی ایران را خواهند دید.
سرلشکر سلامی اضافه کرد: این استان سرزمین تولد شخصیتی عظیم به نام امام راحل است 
که به انسان آزادی و آگاهی هدید داد و با مجاهدت و تلاش های شبانه روزی عظمت از دست 
رفته ایران اسلامی را احیا کرد و به ایران و ایرانی عزت و سربلندی، کرامت، استقلال و آزادی 
هدیه داد. وی با تقدیر از حضور پرشور بسیجیان استان مرکزی در این رزمایش اظهار کرد: پیام 
این رزمایش و این حضور مقتدرانه بسیجیان، پشتیبانی و حمایت از انقلاب است و شما با این 
اقدام خود نشــان دادید که هیچ گاه مقابل استکبار جهانی صحنه را خالی نمی گذارید. فرمانده 
کل ســپاه بیان کرد: دینداری و پایبندی به اصول انقلابی عامل یأس و ناامیدی دشمنان است 
و باید بر اساس همین اصول و مبانی مقدس به آینده امید داشته باشیم و با تمام وجود مقابل 
دشمنان ایستادگی کنیم و این را بدانید دشمن همواره در مقابل قدرت و اراده ما ناکام خواهد بود.

فاز دوم ۴۹۶ واحدی پروژه مسکن شهید سلیمانی اراک افتتاح شد 
صبح چهارشنبه و همزمان با رزمایش ۲۰ هزار نفری پیامبر اعظم)ص( در استان مرکزی، با 
حضور فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی فاز دوم پروژه مسکن شهرک شهید سلیمان 
در اراک به بهره برداری رسید. این پروژه با هدف تأمین مسکن کارکنان پاسداران و ایثارگران، 
تحت ابلاغ فرماندهی کل سپاه از سال ۱۳۹۹ فعالیت خود را آغاز کرده است. سرلشکر سلامی 
در این مراســم گفت: این پروژه از دستاوردهای ارزشمند و حاصل تلاش، تعامل و همبستگی 

برای بال بردن سطح راحتی و رفاه خانواده های کارکنان پاسدار استان مرکزی است.
وی با بیان اینکه آسایش و معیشت کارکنان پاسدار انقلاب اسلامی از اولویت های مجموعه 
است، بیان کرد: در اولین روزهای مسئولیت و در اولین جلسه کاری با مسئولین و فرماندهان سپاه 
برگزار شد در خصوص ارتقای معیشت برادران سپاه صحبت شد و ایده ساخت مسکن شخصی 
ســازمانی برای کارکنان سپاه شــکل گرفت و در تمامی استان های کشور منتشر و فرماندهای 
مسئولیت های مهمی را برعهده گرفتند و با وحدت و تعهد این راه را پیمودند. فرمانده کل سپاه 
ادامه داد: امروز ثمرات این فعالیت ها و پیگیری ها قابل رویت اســت و در اســتان مرکزی نیز با 
پیگیری مسئولین سپاه از جمله سردار کریمی و تمامی نهادها و دستگاه های ذی ربط و ذی نقش 
که در اجرای این پروژه شاهد بهره برداری از این واحدهای مسکونی هستیم. سردار سلامی یادآور 
شــد: امروز و در آســتانه ماه مبارک رمضان و سال جدید فاز دوم این پروژه تحویل متقاضیان 
می شود که امیدواریم خانواده ها در این خانه ها آسایش و آرامش و دلی خوش و زندگی آرامی 
داشته باشند. وی خاطرنشان کرد: این راه را تاکید دارم که با قدرت ادامه بدهید و از استاندار و 
مسئولین استان صمیمانه تشکر می کنم. سردار عمومهدی فرمانده سپاه حضرت روح الله نیز در 
این مراسم گفت: فاز دوم پروژه شهید سلیمانی با کار جهادی به سرانجام رسید و امروز شاهد 
تحویل این واحدها به متقاضیان هستیم. وی با بیان اینکه تامین مسکن برای کارکنان پاسدار 
باری را از دوش دولت برخواهد داشت، افزود: خوشبختانه جهاد خانه سازی استان مرکزی طی 

سالیان اخیر با اجرای پروژه های موفق در سطح کشور رتبه های برتر کسب کرده است.
المنار:

قالیباف و عراقچی با شیخ نعیم قاسم
 قبل از ترک لبنان دیدار كردند

منابع خبری از دیدار رئیس  مجلس شورای اسلامی ایران و وزیر خارجه کشورمان 
با دبیرکل حزب الله لبنان در سفر اخیر به بیروت خبر دادند.

پایگاه خبری المنار اعلام کرد که »محمد باقر قالیباف« و »ســید عباس عراقچی« رئیس 
 مجلس شورای اسلامی و وزیر خارجه ایران که اخیرا برای شرکت در مراسم تشییع پیکر »سید 
حسن نصرالله« و »سید هاشم صفی الدین« به لبنان رفته بودند، قبل از ترک این کشور با »شیخ 

نعیم قاسم« دبیرکل حزب الله لبنان دیدار و گفت وگو کردند.
بر اساس این گزارش، در این دیدار درباره تحولت داخلی لبنان، منطقه و جهان رایزنی شد.
»مجتبی امانی« سفیر جمهوری اسلامی ایران در بیروت نیز در این دیدار حضور داشت.

به گزارش ایرنا، مراسم تشییع پیکر شهیدان »سید حسن نصرالله« )دبیرکل شهید حزب الله 
لبنان( و »سید هاشــم صفی الدین« )رئیس فقید شــورای اجرائی حزب الله( یکشنبه )۵ اسفند 
۱۴۰۳( با حضور جمعیت زیادی از مردم کشورهای مختلف و لبنان در شهرک ورزشی »کمیل 
شمعون« بیروت برگزار شد. در این مراسم رئیس  مجلس شورای اسلامی ایران، وزیر خارجه و 

برخی دیگر از مقامات ایرانی حضور داشتند.

درمکتب امام

خدایا! تو بر ما ببخش
خدایا! ما بندگان ضعیف هستیم، ما بندگانی هستیم که هیچ نداریم، 
ما هیچیم و هرچه هست تویی. ما اگر چنانچه خلاف می کنیم نادانیم، تو 
بــر ما ببخش. تو ما را به این ماه مبارک رمضان وارد کن به طوری که با 
رضای تو وارد بشــویم در او. خدایا! تو ما را لیاقت بده که در این مهمانی 
که از ما کردی به طور شایســته وارد بشــویم. خدایا! این ایران که از همه 

اطراف به او هجوم شده است، برای اسلام، این ایران را تو تقویت کن.
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در آیین سالروز استقلال کانون وکلای دادگستری مطرح شد

تأكید رئیس قوه قضائیه بر ضرورت وجود خودنظارتی 
در دو نهاد قضاوت و وكالت

رئیس قوه قضائیه گفت: طبیعتاً با وجود چند ده هزار قاضی و وکیل، 
افرادی پیدا می شوند که لغزش داشته باشند؛ خود ما قضات و شما وکلا 

شایسته ترین افراد برای پیشگیری از لغزش های همکارانمان هستیم.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، آیین هفتاد و دومین سالروز استقلال کانون 
وکلای دادگستری، سه شنبه شب در شرایطی در تهران برگزار شد که برای نخستین 
بار طی ۴۶ سال اخیر، عالی ترین مقام دستگاه قضائی در این مراسم شرکت کرد. 
رئیس قوه قضائیه طی سخنانی در این آیین، ضمن تبریک روز وکیل به کلیه 
وکلا، به تبیین و تشــریح وجوه تحقق و توســعه عدالت پرداخت و اظهار داشت: 
یکی از اهداف اصلی نظام جمهوری اســلامی تحقق و گســترش عدالت است. ما 
قضات و شما وکلا که من مایل هستم شما را همکار خطاب کنم، نقش بی بدیلی 

در تحقق و گسترش عدالت داریم.
حجت السلام والمسلمین غلامحسین محســنی اژه ای با بیان اینکه یکی از 
الزامات تحقق و توسعه عدالت، التزام به قانون است، افزود: همه ما در هر صنف و 
قشری باید ملتزم به قانون باشیم؛ چنانچه هر کس بخواهد مبتنی بر سلیقه خود 
عمل کند، آنگاه عدالتِ مطلوب و غایی محقق نمی شود. وقتی صحبت از التزام به 
قانون می کنیم منظور و مقصود ما التزام به همه قانون اســت نه بخشی از آن. ما 
قضات و شما وکلا دو بال فرشته عدالت هستیم؛ اگر می خواهیم عدالت در مرتبه 
اعلی تحقق یابد باید به صورت تمام و کمال قانونمدار باشیم. محسنی اژه ای ادامه 
داد: البته قانونی که وضع می شود باید جامع و مانع باشد؛ اگر قانون، تامین کننده 
منافع بخشی از جامعه باشد و منافع بخش های دیگر را نادیده بگیرد، عدالت تحقق 
نمی یابد. وضع کننده قانون و مجری قانون نیز باید خودشان عادل باشند. وی با اشاره 
به الزامات اشــتغال به شغل وکالت گفت: تعهد یک اصل اساسی در شغل وکالت 
اســت. چنانچه خیانتی در قرارداد منعقده میان وکیل و موکل صورت گیرد، یک 
خیانت معمولی به حساب نمی آید، بلکه این امر، خیانت به عدالت و جامعه است.

رئیس دستگاه قضا با تاکید بر همکاری و هم افزایی قوه قضائیه و متولیان نهاد 
وکالت برای رفع خلأ ها و مشــکلات موجود در امر قضاوت و وکالت اظهارداشت: 
هیچ تقابلی میان قوه قضائیه و نهاد وکالت وجود ندارد؛ برای رفع خلأ ها و نواقص و 
اصلاح برخی از قوانین باید میان ما و شما متولیان نهاد وکالت و همچنین مسئولن 
و دست اندرکاران تقنینی، ارتباط گسترده برقرار باشد. اکنون فرصت مغتنمی دست 
داده که با عنایت به اعتماد متقابلی که وجود دارد، خلأ ها و مشــکلات مرتبط با 
دو نهاد قضاوت و وکالت را مرتفع سازیم. محسنی اژه ای خودنظارتی را یک اصل 
اساسی در دو نهاد قضاوت و وکالت دانست و بیان داشت: ما قضات و شما وکلا باید 
بسیار مراقب شأن و جایگاه خود در اجتماع باشیم. مردم در جامعه نگاه دیگری به 
یک قاضی و یک وکیل دارند و توقع دارند قضات و وکلا بیش از سایر اقشار جامعه 
ملتزم به اجرای قانون و رعایت هنجار های اجتماعی باشند. یک قاضی و یک وکیل 

در اجتماع باید بسیار مراقب ادبیات خود و نوع رفتار خود باشد.
باید بیش از دیگران نسبت به خودمان و مجموعه مان حساس باشیم

وی افزود: ما قضات و وکلا باید خودمان مراقبت کنیم که شــیطان صفتان به 
مجموعه های ما نفوذ نکنند. طبیعتاً با وجود چند ده هزار قاضی و وکیل، افرادی 
پیدا می شوند که لغزش داشته باشند؛ این امر هم محتمل است و هم موجود است. 
خود ما قضات و شما وکلا شایسته ترین افراد برای اتخاذ تدابیر و تمهیدات جهت 
پیشگیری از لغزش های همکارانمان هستیم. ما شایسته ترین افراد هستیم تا چنانچه 
لغزشی از جانب همکارانمان رخ داد، دست او را بگیریم و به او برای اصلاح و جبران 
کمک  نماییم. پیش از آنکه دستگاه های نظارتی بیرونی به سراغ ما و مجموعه ما 
بیایند باید خودنظارتی و خودکنترلی داشته باشیم و چنانچه لغزشی از جانب ما و 

همکارانمان رخ داد به سرعت درصدد اصلاح و جبران برآییم.
در لغزش ها تا می شود اصلاح کرد، سراغ مجازات نرویم

رئیس دســتگاه قضا گفت: در هر صنف و قشــری، لغــزش و لغزش کار پیدا 
می شود؛ باید تلاش کنیم تا حد ممکن، لغزش ها را اصلاح و جبران کنیم؛ گاهی 
لزم نیست به سرعت به سراغ مجازات فردِ لغزش کرده برویم؛ چنانچه طبق موازین 
قانونی، مجازات هم می کنیم، باید به فرد لغزش کرده کمک کنیم که به سرعت در 
جهت اصلاح و جبران برآید. محسنی اژه ای ادامه داد: اگر عیوب و نواقصی به نهاد 
قضاوت و وکالت عارض می شــود و اگر اشکالتی در شئون مختلف از جمله نحوه 
رســیدگی به تخلفات اداری، نحوه گزینش ها و... وارد است، ما قضات و شما وکلا 

شایسته ترین افراد برای رفع این اشکالت هستیم.
نسخه پیچی بدون نشستن با مردم و  نهادها نمی شود

وی بیان داشــت: من و امثال من، بیش از گفتن، به شــنیدن نیاز داریم؛ من 
طی بیش از ســه سالی که مسئولیت ریاست دستگاه قضا را بر عهده  دارم تلاش 
کرده ام تا حد توان با تمامی اقشار و اصناف جامعه نشست های هم اندیشی برگزار 
کنم؛ ما کارگزاران نظام باید مشکلات و چالش های اقشار و اصناف مختلف کشور 

را بشناسیم و در راستای رفع آنها تمامی مساعی خود را به کار  بندیم.
رئیس قوه قضائیه تمام مدارج قضائی را 

پله پله طی کرده است
پیش از سخنان رئیس قوه قضائیه، رئیس کانون وکلای دادگستری مرکز طی 
سخنانی اظهارداشت: حضور حجت السلام والمسلمین محسنی اژه ای در مراسم 
سالروز استقلال کانون وکلای دادگستری مرکز، موجب افتخار جامعه وکالت است؛ 
رئیس قوه قضائیه تمام مدارج قضائی را پله پله طی کرده و از دغدغه های جامعه 
وکلا آگاه هستند.  »حبیب زاده مؤمن« در ادامه به طرح مطالبی در رابطه با جایگاه 
و نقش نهاد وکالت در نظام قضائی کشور و تاثیر استقلال وکلا در حکمرانی هرچه 

مطلوب تر و شایسته تر حوزه قضا پرداخت. 
هشدار قاطع فرمانده کل ارتش به دشمنان:

ارتش آماده اجرای فرمان رهبر انقلاب 
در تعرض به امنیت متعرضان است

فرمانده کل ارتش با بیان اینکــه فرمانده معظم کل قوا درخصوص 
تهدیدات دشــمنان فرمودند؛ اگر به امنیت ملت ما تعرض کنند، ما هم 
بدون تردید به امنیت آن ها تعرض خواهیم کرد، تصریح کرد: امروز برای 
ما مهم ترین وظیفه، آمادگی کامل برای اجرای این فرمان یعنی عملی کردن 

تهدید و تعرض به امنیت متعرضان بنا بر دستور خواهد بود.
امیر سرلشکر عبدالرحیم موسوی، فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران، 
صبح چهارشنبه در مراسم اختتامیه دانش آموختگی دوره کارشناسی ارشد و دکتری 
مدیریت دفاعی دانشکده فرماندهی و ستاد ارتش )دافوس آجا( تأکید کرد: با تدابیر 
حکیمانه فرمانده معظم کل قوا، تهدید ات دشمنان برای کشور، نیرو های مسلح و 
ارتش جمهوری اســلامی ایران تبدیل به یک فرصت شد تا از نظر کمّی و کیفی، 
خود را قوی تر و برای انجام موفق تر مأموریت ها، آماده تر کنند.وی با اشاره به دیدار 
افسران نیروی هوائی در روز ۱۹ بهمن با رهبر معظم انقلاب اسلامی، گفت: فرمانده 
معظم کل قوا درخصوص تهدیدات دشمنان فرمودند؛ اگر ما را تهدید کنند، ما هم 
آن ها را تهدید می کنیم و اگر تهدید را عملی کنند، ما هم تهدید را عملی خواهیم 
کرد، اگر به امنیت ملت ما تعرض کنند، ما هم بدون تردید به امنیت آن ها تعرض 
خواهیم کرد. به گزارش تســنیم، فرمانده کل ارتش اظهار داشــت: امروز برای ما 
مهم ترین وظیفه، آمادگی کامل برای اجرای این فرمان یعنی عملی کردن تهدید و 
تعرض به امنیت متعرضان بنا بر دستور خواهد بود. سرلشکر موسوی گفت: گنج 
بزرگ ارتش جمهوری اســلامی ایران همین ایستادگان در میدان هستند و شما 
که سرمایه های بزرگ و ارکان اصلی موفقیت های ارتش و نیرو های مسلح هستید، 
از اولین روزی که در مسئولیت های جدید قرار بگیرید، ماهیت الهی و وظیفه شما 

حفظ، ارتقاء و به روزکردن دائمی این آمادگی هاست.
تشییع باشکوه شهید نصرالله، ضربه ای دیگر بر پیکره توهمات باطل رژیم صهیونیستی 

و حامیان آن به سرکردگی آمریکا بود
وی خاطرنشان کرد: شهادت و تشییع با شکوه شهید نصرالله، نماد عزت، عظمت 
و ادامه راه مجاهدانه مقاومت اســت. این تشییع، ضربه ای دیگر بر پیکره توهمات 

باطل رژیم صهیونیستی و حامیان آن به سرکردگی آمریکا بود.
فرمانده کل ارتش افزود: رژیم صهیونیســتی با کشتن زنان، کودکان و مردان 
بی دفاع، تصور می کند می تواند شعله مقاومت را خاموش کند، اما هر بمبی که فرو 
می ریزند، مانند بنزینی است که آتش خشم مقدس حق طلبان را شعله ورتر می کند 

و این جرثومه پلید را به نابودی نزدیک تر می کند.
سرلشکر موسوی در آستانه ماه مبارک رمضان، از درگاه خداوند متعال خواست 

تا به همه توفیق بهره برداری از مواهب این ماه را عطا کند.

گزارش خبری تحلیلی کیهان

ضربه به معیشت مردم
با گره زدن اقتصاد به مذاكره

سرویس سیاسی-
گره زدن اقتصاد به »مذاکره«، »گفت وگو«، 
»پیمان« و »قرارداد« خارجی بالاخص مذاکره با 
آمریکا که سابقه بدعهدی و پیمان شکنی دارد، 
مصداق بارز بنا کردن خانه روی »گسل« است. 
با این وجود مدعیــان اصلاحات برای نیل به 
مذاکره معیشت مردم را گرو برداشته و اقتصاد 

را به مذاکره گره زده اند. 
ســید عباس عراقچی، وزیر امــور خارجه روز 
گذشته در حیاط دولت و در جمع خبرنگاران گفت: 
»لوروف« پیامی از آمریکا نداشــت و قرار هم نبود 

که او پیامی بیاورد. 
روز گذشته اما روزنامه های زنجیره ای با تیتر های 
»توصیه روســی«، »لوروف در تهران«، »ماموریت 
لوروف از آنــکارا تا تهران«، »میانجی روســی« و 
»شفاف سازی در باغ ملی« به میانجی تراشی پرداخته 
تا به نوزاد شوم برجام )مذاکره( حیاتی نو ببخشند.

در همین حال، روزنامه »ســازندگی« با تیتر 
»توصیه روســی« به شــکل غیر مستقیم پالس 
پادرمیانی داده و به نقل از لوروف نوشت: ما درباره 
وضعیت پیرامون برجام به  صورت مفصل صحبت 
کردیم و معتقد هستیم، ظرفیت دیپلماسی هنوز 
وجــود دارد و باید از این ظرفیــت بدون تهدید، 
بهانه و توســل به زور اســتفاده کــرد. ما در پیدا 
کردن راه حل برای این بحران کمک خواهیم کرد. 
لزم به یادآوری است که این بحران توسط ایران 

ایجاد نشده است. 
روزنامه »ایران« نیز روز گذشــته با هدف تولد 
مجدد »بحث مذاکره« پس از بیانات شفاف رهبری 
در رابطه با مذاکره با آمریکا، ذیل تیتر »شفاف سازی 
در باغ ملی« نوشــت: »در گرما گرم مذاکرات پیدا و 
پنهان مسکو و واشنگتن درباره اوکراین که از مجموع 
آرایش صحنه آن بوی توافق پایان جنگ به مشــام 
می رسد و محور اصلی گفت و گوها بر مواضع دو طرف 
درباره شرایط نابسامان جاری برآمده از این بحران قرار 
دارد؛ می شد انتظار داشت که موضوع ایران هم بخش 
دیگری از محورهای گفت و گوهای دو کشور باشد تا 
رایزنی با تهران درباره برآیند اولیه آن به دستور کار 
دیپلمات بلندپایه روس در سفر به ایران تبدیل شود«. 
گفتنی اســت، از نظــر غربگرایان همه، پیک و 
کارچاق کن آمریکا هستند و برای پادرمیانی به ایران 

سفر می کنند. 
میانجی تراشی برای مذاکره

پیــش از این، روزنامه »ســازندگی« ۲۹ بهمن 
۱۴۰۳ بــا تیتر »تلاش برای پادرمیانی« دســت به 
دامان »بن ســلمان« شد و با ضریب دادن و بازنشر 
خبر »سی.ان.ان« میل و آرزو مذاکره را که با عبارات 
میانجی گری و پادرمیانی مجدداً مطرح کرده و جان 

بخشید. 
ایــن روزنامه زنجیره ای نوشــت: »بنا بر ادعای 
سی.ان.ان، ریاض نگران است تهران تمایل بیشتری به 
ساخت سلاح هسته ای داشته باشد. این شبکه خبری 
آمریکایی در ادامه عنوان کرد، عربستان امیدوار است 
با بهره برداری از روابط نزدیک با دونالد ترامپ بتواند 

ارتباط تهران با کاخ سفید را فراهم کند«. 
روزنامه »شرق« نیز ۳۰ بهمن ۱۴۰۳ ذیل تیتر 

»پیامی در راه است؟« در رابطه با نیت و هدف سفر 
امیر قطر نوشت: »امیر قطر به ایران سفر خواهد کرد؛ 
همین یک جمله کافی بود تا در ۲۴ ساعت گذشته 
موجی از گمانه زنی ها از اهداف این سفر مطرح شود 
که مهم ترین آن حضور تمیم بن حمد آل ثانی با پیامی 
از سوی آمریکا برای ایران بود. به ویژه که با افزایش 
تنش میان ایران و آمریکا بعد از امضای یادداشت فشار 
حداکثری توسط دونالد ترامپ، این کشور از آمادگی 
خود برای میانجیگری میان دو کشور خبر داده بود«. 
در همین رابطه، روزنامه »هم میهن« نیز در تاریخ 
۲ اسفند ۱۴۰۳ ذیل تیتر »پیام جدید؟« نوشت: »با 
توجه به روابط نزدیک دوحه و واشنگتن، زمانی که 
خبر ابتدائی سفر قریب الوقوع آل ثانی به ایران مطرح 
شــد، به طور طبیعی ذهن ها به این سمت رفت که 
احتمالً امیر قطــر حامل پیامی برای مقامات عالی 
کشورمان باشد. چراکه ۱۸ بهمن امسال، سخنگوی 
وزارت خارجه این کشــور در گفت وگویی با شبکه 
آمریکایــی فاکس نیوز آمادگی این کشــور را برای 
میانجی گری میان تهران و واشنگتن اعلام کرد. اما 

مشخص نیست پیامی به تهران آمده است یا نه«. 
یک بام و دو هوای مدعیان اصلاحات 

مدعیان اصلاحات-اعتدال پس از خروج آمریکا 
از برجام ضمن اشــاره به پیمان شکنی و بدعهدی 
ترامــپ هرگونه مذاکره و توافق با این شــخص را 
بی نتیجــه، بدون ضمانت، فاقد اعتبار و اتلاف وقت 
خواندند؛ این درحالی اســت که همین طیف امروز 
برای نیل به مذاکره و دیپلماســی التماسی ضمن 
میانجی تراشی و پافشاری بر این خواسته، اقتصاد و 
معیشت مردم را به عنوان ضمانت اجرائی این هدف 

گروگان گرفته اند.
به عنوان نمونه، سال ۹۸ پس از خروج ترامپ از 
برجام، محمد جواد ظریف، وزیر خارجه وقت ایران 
در گفت وگو با نشــریه »تاگس آنســایگر« سوئیس 
پیشنهاد آمریکا برای مذاکره مستقیم با ایران را در 

حل اختلافات بین دو کشور بی نتیجه دانست.
امــا ظریف بــه عنوان معــاون راهبردی دولت 
چهاردهم و در آیین رونمایی از سیاستنامه »راهبرد 
وفاق برای تأمین امنیــت ملیّ مبتنی بر رویکردی 
تاریخی به مسائل امنیت ملیّ ایران« که چندی پیش 
برگزار شد، در رابطه با مذاکره گفت: »من معتقدم که 
باید با همه مذاکره  کنیم، به جز رژیم صهیونیستی اما 

باید آمریکا را خوب بشناسیم«. 
وی در همین حال، در جایی دیگر متناســب با 
فضا و متناقض با اظهارات پیشــین خود اشاره کرد: 
ترامپ با رفتارش نشان داد که ارزش مذاکره ندارد. 
حســن روحانی، رئیس جمهور وقت در ســال 
۱۳۹7، پــس از خروج ترامپ از برجام، در پاســخ 
به ســؤالی مبنی بر اینکه »آیا تمایل دارید با ترامپ 
دیدار کنید؟« گفت: دیدار خود به تنهائی موضوعیت 
ندارد، چرا که دیدار زمانی انجام می شود که ما امید 
داریم اختلافات کمتر شده و به نکات مثبتی دست 
خواهیم یافت. اما امروز نسبت به رفتار رئیس جمهور 
آمریکا هیچ امیدی نداریم و هیچ خاصیت و اثری در 

این کار نمی بینیم.
رئیس دولــت یازدهم و دوازدهم در تشــریح 
گفت وگــو با ترامپ توضیح داد: ســال ۹7 وقتی به 

نیویــورک رفتم، چهار ماه از خروج آمریکا از برجام 
گذشته بود. ترامپ در روز اول حضور من در نیویورک 
۸ بار پیغام داد که با هم ملاقات و مذاکره کنیم. من 
پیغام دادم شما صبح علیه ایران در مجمع عمومی 
سخنرانی کردید، از برجام خارج شدید، چرا باید شما 
را ببینم؟ ترامپ آقای ماکرون را واسطه کرد، ماکرون 
به نقــل از ترامپ گفت من آماده ام با رئیس جمهور 
ایران الن یک جلسه بگذارم، اعلام کنم که به برجام 
برمی گردم به شرطی که دو بند به آخر برجام اضافه 
کنیم: یکی اینکه مــا یعنی آمریکا و ایران راجع به 
مسائل منطقه با یکدیگر آماده مذاکره هستیم و دوم 
اینکه راجع به مسئله موشکی ایران هم مذاکره کنیم. 
روحانی همچنین در سال ۹7 پیش از کنفرانس 
خبری رؤسای جمهوری فرانسه و آمریکا گفته بود: 
»اگر بدانم که به جلســه ای بروم و با کسی ملاقات 
کنم که در نتیجه، کشور آباد شده و مشکلات مردم 

حل می شود، دریغ نمی کنم«. 
با توجه به درخواســت ترامپ مبنی بر مذاکره 
درباره مســئله موشــکی و نفوذ منطقه ای در سال 
۱۳۹7 و تعیین محورهــای گفت وگو با ایران حول 
محور مسئله هسته ای، نفوذ منطقه ای و توان نظامی 
ایران در ۱۴۰۳/۲۰۲۵، به نظر می رســد آمریکا به 
دنبال »خلع ســلاح« ایران در وهله اول و سرنگونی 
نظام در امتداد آن است. با این وجود روحانی برخلاف 
اظهار پیشین خود مبنی بر بی فایده بودن مذاکره با 
ترامپ، اخیراً بیان داشــت: این روزها برخی استناد 
می کنند که مقــام معظم رهبری با مذاکره مخالف 
هستند. رهبری با اصل مذاکره مخالف نیستند، بلکه 
با توجه به شــرایط زمانی ممکن است امروز مخالف 
باشند ولی چند ماه بعد با تغییر شرایط موافقت کنند. 
مخالفت مطلق وجود ندارد. اقتصاد کشور بدون تعامل 
سازنده با جهان، جذب سرمایه و تکنولوژی مدرن و 

دستیابی به بازار احیا نخواهد شد. 
جذب سرمایه در تحریم، بدون مذاکره

مدعیان اصلاحات با نوید و چشم انداز دروغین- 
ســراب جذب سرمایه- مذاکره با آمریکا و اروپا را به 
عنوان تنها  راه حل توسعه ایران پیشنهاد می دهند و 
برای نیل به این مقصود معیشت و سلامت مردم را 

گرو برداشته اند. 
به عنوان نمونه، رئیس جمهور وقت ایران، حسن 
روحانی در سال ۱۳۹۴ در مراسم دهمین دوره جایزه 
ملی محیط زیســت گفت: »اینکه می گوییم تحریم 
ظالمانه باید از بین برود بعضی ها چشم هایشــان را 
زیاد نچرخانند! تحریم های ظالمانه باید از بین برود 
تا سرمایه بیاید. تا مسئله محیط زیست حل سود. تا 
اشتغال جوانان حل شود. تا صنعت جامعه حل شود. 
تا آب خوردن مردم حل شود. تا منابع آبی زیاد شود. 

تا بانک های ما احیا شود«. 
این اظهارات در حالی اســت کــه محمدجواد 
ظریف، وزیر اســبق امور خارجه و معاون راهبردی 
فعلی- تیرمــاه ۱۴۰۰- در پایان کار دولت روحانی 
طــی اعترافی تلخ یادآور شــد: »بــا خوش خیالی، 
دوستان دوران سختی را در سراب طمع سرازیر شدن 
شــرکت های غربی از خود رنجاندیم. اتفاقی که اگر 
نمی افتاد نه دوستان دوران سختی رهایمان می کردند 

و نه با فشار حداکثری آمریکا مواجه می شدیم«. 

غربگرایان درحالی از موانع جذب سرمایه خارجی 
می گویند که علیرضا نوروزی، مدیرکل امور اقتصاد و 
دارایی گیلان جذب سرمایه خارجی در سال ۱۴۰۳ 
در ۱۰ ماهه گذشــته امســال را ۱۴.۴ میلیون دلر 
اعــلام کرد و افزود: فعالن اقتصادی از کشــورهای 
امارات متحده عربی، چین، سوئیس، کانادا، جمهوری 
چک، استرالیا، انگلستان، اسپانیا، گرجستان و ایرانیان 
مقیم فرانســه برای ســرمایه گذاری در این استان 
مجــوز لزم را از وزارت اقتصادی و دارایی دریافت 
کرده اند که شــامل۹ طرح تولیــد کامپاند و کابل، 
لمپ LED، ماشــین آلت آردسازی، پالت چوبی، 
احداث مجتمع گردشگری، پریفورم، گاز اکسیژن و 
هیدروژن، کنسرو سبزیجات و تولید قطعات چراغ های 

روشنایی می شوند. 
مدعیان اصلاحات اخیرا با همین ترفند )جذب 
سرمایه خارجی( مجدداً مشغول پمپاژ مطالبه مذاکره 
و میانجی تراشــی برای نیل به این مقصود هستند و 
برای دست یافتن به هدف با التهاب آفرینی و بحران 
مصنوعی در فضای اقتصادی طرح تســلیم مردم در 

برابر ترامپ را دنبال می کنند. 
گفتنی است، از ابتدای دولت چهاردهم تا پایان 
دی ماه ســال جاری ارزش ســرمایه گذاری خارجی 
مصــوب و معتبر ۸/۲ میلیارد دلر بوده که شــامل 
طرح های بخش نفت و انرژی به ارزش ۵/۵ میلیارد 
دلر، بخش صنعت به ارزش ۲/۰۴ میلیارد دلر، بخش 
بورس، کشاورزی و معدن به ارزش ۱۲۸ میلیون دلر 

و سایر بخش ها به ارزش ۴۵۹ میلیون دلر است. 
نمونــه این گروگان گیــری در اقتصاد، عینا در 
موضوع ســلامت پیاده سازی شد، بانیان دیپلماسی 
التماسی برای تحمیل FATF به کشور با استنکاف 
از واردات واکسن جان مردم را وجه المعامله قرار دادند. 
 روحانی در این خصوص گفت: »واکســن کرونا 
ســوهان قم نیست که در دنیا فراوان باشد... گرفتن 

واکسن آسان نیست.« 
ربیعی، سخنگوی دولت روحانی نیز اظهار کرد: 
»واردات واکسن کرونا پشت سد FATF قرار گرفته 

و معطلFATF است.«
بر طبق آنچه روشــن و مبرهن است، گره زدن 
اقتصــاد به »مذاکــره«، »گفت وگــو«، »پیمان« و 
»قــرارداد« خارجی بالخص مذاکــره با آمریکا که 
سابقه بدعهدی و پیمان شکنی دارد، مصداق بارز بنا 
کردن خانه روی »گسل« است. با این وجود مدعیان 
اصلاحات برای نیل به مذاکره معیشت مردم را گرو 

برداشته و اقتصاد را به مذاکره گره زده اند. 
ردپای طیف غربگرا در بســیاری از رویکردها و 
اقدامات منفی دولت دکتر پزشکیان دیده می شود. 
آنها اولویت  حل مشکلات مردم و رونق اقتصاد کشور 
را به تمرکز بر مسائل دسته چندم تغییر داده اند. با 
گران ســازی نان، حامل های انرژی، بنزین و... دامن 
زدن به نارضایتی در مردم و ایجاد بســتر ناامنی را 
دنبال می کنند. موازی با همین اقدامات، ارائه تصویر 
غلط از کشــور، پمپاژ یأس، القــای ترس و جنگ 
روانی با مردم را در رسانه های زنجیره ای در دستور 
کار قرار داده انــد. آنها موفقیت دولت در خدمت به 
مردم را نمی خواهند. آقای پزشکیان مشاوران خود 

را تغییر دهید.

نماینده تبریز در تذکر شفاهی:

با افزایش قیمت ها، افزایش حقوق سال آینده پیش خور شده است
تبریز در  و  نماینده مردم آذرشهر، اســکو 
مجلس شــورای اســلامی گفت: آقای نیکزاد با 
افزایش قیمت هایی که رخ می دهد افزایش حقوق 

سال آینده پیش خور شده است.
 علی جعفری آذر در نشســت علنی )چهارشــنبه،
۸ اسفندماه( مجلس شورای اسلامی در تذکری گفت: 
جناب آقای نیکزاد اتفاقی که درخصوص طرح آموزش 
زبان هــای محلی رخ داد پیام خوبــی از طرف دولت و 
مجلس به جامعه نداد، قانون اساســی به زیبایی زبان ها 
و فرهنگ هــای محلی و قومــی را در کنار هم و مکمل 
زبان فارسی به رسمیت شناخته و بر آموزش و یادگیری 

ادبیات آن تاکید کرده است.
نماینده مردم آذرشــهر، اســکو و تبریز در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: ترویج زبان های محلی موجب 
تضعیف زبان فارسی نمی شود بلکه غصه و نگرانی آنجا 
است که جوان ایرانی در سایه هجمه سنگین رسانه بیگانه 
زبان فارسی و محلی را کنار گذاشته و از واژگان بیگانه و 

محاورات استفاده می کند.
جعفری آذر در ادامه اظهار داشــت: مخالفت دولت 
جای تعجب فراوان داشت، برای اینکه رئیس جمهور در 
سنوات گذشته به طور مکرر خود معترض بودند که چرا 
اجازه می دهند به زبان محلی حرف بزنیم و آموزش آن را 
داشته باشیم. وی در پایان خاطرنشان کرد: آقای نیکزاد 
با افزایش قیمت هایی که رخ می دهد افزایش حقوق سال 

آینده پیش خور شده است.
ثابتی: اگر همتی صحبت نمی کرد 

الان دلار ارزان تر بود
ثابتی نماینده تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشهر 
و پردیس در مجلس شــورای اسلامی در تذکر شفاهی 
گفت: آقای پزشکیان رئیس جمهور، گفتند»که با تغییر 

آدم ها مشکلی حل نمی شود«، بحث این است که اگر فکر 
می کنید مشکلات کشور با استیضاح وزرا حل نمی شود 
چرا شــما وزیر اقتصاد را عوض کردید؟ چرا بسیاری از 

مدیران را اتوبوسی تغییر دادید؟
وی ضمن تشــکر از رئیس  مجلــس افزود: از آقای 
قالیباف تشکر می کنم که صحبت های آقای پزشکیان 
را تکذیب کــرده و گفتند تصمیمات خســارت بار در 
جلسات ســران قوا گرفته نشــده و در جلسات دولت 

گرفته شده است.
 ثابتی خطاب به رئیس جمهور گفت: آدم های غلط 
در جاهای غلــط موجب مصیبت بزرگ برای کشــور 
می شــوند به عنوان مثال اگر وزیــر اقتصاد در این مدت 
صحبت نمی کرد قیمت ارز و طلا پایین تر از نرخ فعلی بود.
نماینده تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس 
در مجلس با اشراه به استیضاح وزیر امور اقتصاد و دارایی 
گفــت: امیدوارم مجلس یک تصمیم بزرگی را بگیرد تا 
اولً جایگاه نظارتی خودش را احیا کند و ثانیاً به حرف 
مردم گوش بدهد، در تمام نظرسنجی ها مردم موافق این 
تصمیم هستند. وی در پایان گفت: ان شاءالله هفته بعد 

از این آزمون مهم مجلس بتواند سربلند بیرون بیاید.
 ذوالنوری: هر روز تعطیلی 

هفت هزار میلیارد به مردم خسارت می زند
ذوالنوری نماینده قم، کهک و جعفرآباد در مجلس 
شورای اسلامی چهارشنبه هشتم اسفندماه در تذکری 
خطاب به رئیس جمهور گفت: آقای پزشــکیان! همکار 
دیروز و رئیس آیا مطلع هستید که هر روز تعطیلی در 
کشور هفت هزار میلیارد تومان به پولی که مردم برای 

دریافت خدمات به دولت دادند ضربه می زند؟
وی افزود: آیا اطلاع دارید تعطیلی ادارات و قطعی برق 
باعث ۲۵ هزار میلیارد خسارت به بخش خصوصی شده است؟

ذوالنوری با بیان اینکه رئیس جمهور با یک جلسه 
می توانــد مردم را التیام دهد؛ تاکید کرد: لاقل با مردم 
صادق باشید و نگویید که برای برودت هوا تعطیل کردید. 
حتما در تابســتان هم می گویید برای گرما مملکت را 

تعطیل کرده اید.
نماینده قــم، کهک و جعفرآباد اعلام کرد: ناترازی 
انرژی نگویید؛ بگویید کــه در اثر بی کفایتی وزیر نفت 
من و در اثر نرساندن به موقع و به میزان کافی سوخت 
نیروگاه نمی توانند به مردم برق برســانند اما مردم باید 

تاوان آن را بدهند.
نیک بین : تعطیلی ها صنعت و ملت را

 به خاک سیاه نشانده است
حجت الســلام جواد نیک بین ، نماینده کاشمر در 
مجلس شورای اســلامی  در تذکر شفاهی ، چهارشنبه 
هشــتم اســفند ماه ، در صحــن علنی مجلــس گفت : 
تعطیلی های اخیر ، نه تنها برای مدیریت انرژی، بلکه ضد 
مدیریت است. این تعطیلی ها صنعت و ملت را به خاک 

سیاه نشانده است. 
وی بیان کرد : در حالی که در برخی از کشــورها با 
دمــای منفی ۱۰ درجه تعطیلــی ندارند، ما در ایران با 
وجود هوای آفتابی و بهاری در تهران، شــاهد تعطیلی 
گسترده در سراسر کشور هستیم. این تصمیمات اشتباه و 
غیرطبیعی نه تنها مصرف انرژی را کاهش نمی دهد، بلکه 
با بازگشایی های بعدی، مصرف را افزایش می دهد و نقض 
غرض است. نماینده کاشمر در مجلس گفت : متأسفانه 
شاهد هستیم که چوب خط اشتباهات غیرطبیعی دولت 

در حال پر شدن است. 
نیک بین گفت : بنده بارها و بارها در مورد مشکلات 
مردم با مسئولن صحبت کرده ام، نامه نوشته ام و جلسه 
گذاشته ام، اما متأسفانه تاکنون اقدام مؤثری انجام نشده 

است. ظرف صبر مردم در آستانه لبریز شدن است و اگر 
کاســه صبر مردم سرریز شود، عواقب آن برای همه ما 

سنگین خواهد بود.
وی گفــت : نفوذی هــا در دولــت در حال گرفتن 
تصمیمات اشتباه هســتند. این نفوذی ها با تصمیمات 
نادرســت خود، نه تنها به اقتصاد کشور آسیب می زنند، 
بلکه اعتماد مردم به دولت را نیز کاهش می دهند. باید 
مراقب این نفوذی ها بود و هرچه سریع تر برای رفع این 

مشکل اقدامات لزم را انجام داد.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه و محاســبات در 
مجلس گفت : به دولت و مسئولن می گویم که زمان آن 
رسیده است که به جای تصمیمات اشتباه و غیرطبیعی، 
 از متخصصــان واقعــی در تصمیم گیری ها اســتفاده 
کنند. نیک بین تصریح کرد : باید هرچه سریع تر برای رفع 
مشــکلات مردم، به ویژه در حوزه های انرژی و صنعت، 
اقدامات عملی انجام دهند. حفظ اعتماد مردم و ایجاد 
ثبات اقتصادی باید در اولویت های اصلی دولت قرار گیرد.

 زندیان: بانک ها ۲۵۶ همت وام 
به اعضای هیئت مدیره خودشان داده اند

 علیرضــا زندیان در جلســه علنی )چهارشــنبه 
۸ اســفندماه( در تذکر شفاهی، گفت: طبق بند ۳ ماده 
۱۳ لیحه بودجه ۱۴۰۳ بانک مرکزی مکلف اســت که 
از مانده سپرده های قرض الحسنه که طبق گزارش بانک 
مرکزی ۹۵۰ همت بوده، تسهیلات فرزندآوری و ازدواج 
پرداخت کند، اما 7۰۰ هزار نفر در صف انتظار دریافت 

وام ازدواج و فرزندآوری هستند.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
تصریــح کــرد: در این شــرایط، بانک هــا ۲۵۶ هزار 
 میلیارد تومان به مدیــران و اعضای هیئت مدیره خود 

وام دادند.

دادســتان عمومی و انقلاب تهران گفت: با 
محتکران و گرانفروشــان در ماه مبارک رمضان 
و ایام تعطیــلات نوروز برخورد قاطع و بازدارنده 

صورت می گیرد.
به گزارش قوه قضائیه، علی صالحی روز چهارشنبه در 
جلسه کارگروه نظارت و پیگیری حقوق عامه دادستانی 
تهران اظهار داشــت: بررســی و اتخاذ تدابیر لزم برای 
کنتــرل و تنظیم بازار به منظــور جلوگیری از افزایش 
بی رویه قیمت ها و کمبود کالهای اساســی و مورد نیاز 
مردم در ماه مبارک رمضان و ایام عید نوروز، هماهنگی 
با دســتگاه های اجرائی ذی ربط برای تشدید نظارت ها 
بر بازار و برخورد بــا متخلفان و نظارت بر نحوه توزیع 
کالهای اساســی و تنظیم بازاری، شناسایی و برخورد 
قاطع با محتکران و گرانفروشان کالها و اقلام ضروری 

مردم و تعیین سازوکارهای لزم برای جلوگیری از احتکار 
و گرانفروشــی و حمایت از حقــوق مصرف کنندگان از 
جملــه مصوبات کارگروه نظارت و پیگیری حقوق عامه 

دادستانی تهران بود.
صالحی افزود: ارائه راهکارهای فرهنگی و ارشادی 
جهــت ترویج فرهنــگ روزه داری و احترام به شــعائر 
اسلامی و برخورد قانونی با افرادی که به صورت عمدی 
روزه خــواری می کنند همچنین تشــدید گشــت های 
امنیتی و انتظامی در سطح شهر به منظور شناسایی و 
دستگیری مزاحمان نوامیس و سارقان و برخورد جدی 
و قاطعانــه با این افراد به منظور حفظ امنیت جامعه از 
دیگر مصوبــات کارگروه نظارت و پیگیری حقوق عامه 

دادستانی تهران بود.
وی ادامه داد: در این جلســه مقرر شد گشت های 

مشترک تعزیرات با حضور بازرسان جهاد کشاورزی، اداره 
تعزیرات حکومتی، وزارت صمت، اتاق اصناف و نماینده 
قضائی سرپرستان دادسراهای نواحی با تمرکز بر مراکز 
اصلی خرید و فروش کالهای اساسی تشکیل و با نظارت 
مســتمر و دقیق بر این مراکز با متخلفان برخوردهای 

قانونی لزم را داشته باشند.
دادســتان تهران گفت: در این زمینه لزم اســت 
دســتگاه های مربوطه علاوه بر افزایش تعداد گشت های 
بازرسی نظارت ها و بازدیدهای فنی و دقیق از مراکز عرضه 
کال داشته باشند همچنین برخوردها باید در صحنه و 
قاطع و بازدارنده باشد، چون همین برخوردهای در صحنه 
علاوه بر ایجاد رضایتمندی در بین مردم، از بازدارندگی 
بیشتری برخوردار است و مانع از تکرار تخلف می شود.

صالحی افزود: گشت مشترک با همکاری بازرسان 

اداره بهداشت، دانشگاه های علوم پزشکی، سازمان غذا 
و دارو و نماینده قضائی سرپرســتان دادسراهای نواحی 
تشکیل و بر فعالیت مراکز طبخ، تهیه و توزیع مواد غذایی 

و اغذیه فروشی ها نظارت خواهند کرد.
 تشدید نظارت ها در فرودگاه ها، ترمینال ها 

و ایستگاه های راه آهن
وی خاطرنشــان کرد: همچنین گشت های ویژه با 
حضور نمایندگان تعزیرات حکومتی، مدیریت پایانه ها و 
پلیس تخصصی مربوطه در ایام تعطیلات و ماه مبارک 
رمضان در فرودگاه ها، ایستگاه های راه آهن، ترمینال ها 
و مراکز مســافربری حضور می یابند و ضمن نظارت بر 
رعایت شــئونات اســلامی و حفظ حرمت ماه مبارک 
رمضــان در اماکن توزیع غذا بر رعایت نرخ های مصوب 
در فروشگاه های مستقر در این مرکز نظارت خواهند کرد.

تدابیر دادستانی تهران در آستانه ماه رمضان و نوروز اعلام شد

افزایش گشت های بازرسی و برخورد قاطع و بازدارنده با گرانفروشان و محتکران


